
Voorlopige resultaten Wijk-enquête 

Hoewel de enquête tot half oktober beschikbaar blijft voor de bewoners van het Soesterkwartier om 

in te vullen hebben we nu al een voorlopig resultaat.  

Wij geven onze wijk een ferme 7 en zijn eigenlijk best tevreden over onze wijk. Natuurlijk is er altijd 

ruimte voor verbetering. Zoals je hieronder kunt zien. 

 

Op de eerste vraag, Welke Prioriteit vind je belangrijk in de wijk, waarbij het huidige wijkplan als 

leidraad is genomen, is als volgt geantwoord. 

 

Continuïteit is een belangrijk item, naast bevorderen sociale samenhang en verminderen 

eenzaamheid thema’s waar het wijkteam dagelijks mee bezig is. Op de open vraag werd divers 

gereageerd, dit hebben we in een woord-wolk samen gevat: 

 
En zullen samen met de antwoorde op vraag 2 worden mee genomen in het bepalen van het 

wijkplan voor 2018. 

Vraag 2, waar wil jij met je buren over praten heeft onderstaande woordwolk opgeleverd: 

 



De postcodecheck heeft opgeleverd dat we uit alle delen van de wijk antwoorden hebben mogen 

ontvangen. Alleen de delen tussen Plataanstraat en spoor (bomenbuurt) en het gebied rond het 

Anjerplein (tussen Primulastraat en Plataanstraat) blijven wat achter. 

 


